

Deltagere:

Peter, Torkil, Benny, Michael, Poul Christian og Leif

Afbud: Jørgen

Referent: Leif

Punkt 1, Referat fra bestyrelsesmøde den 8. februar 2016 godkendes

Referat godkendt

Punkt 2, Formanden rapporterer

I NFFF regi er der fundet fire dommere, som er SDF godkendt, fire fra Downstairs og fire fra AFA

Kommentar til sagen fra Ålborg fotoklub, de betaler men gør opmærksom på at der bør ændres i vedtægterne.

Diskussion omkring SDF's vedtægter

Konklusion: Bestyrelsen har ingen intentioner om at ændre i vedtægterne for udenlandske medlemmer på nuværende tidspunkt.

Kontingentperioder skal der arbejdes med i fremtiden

Punkt 3, Kasserer rapporterer. Redegør for særligt central område: BANK/PROKURA m.v.

Formandskab har bedt om orientering omkring prokura, for at undersøge om vi overholder vores vedtægter og gældende lovgivning:

Svar fra Jørgen Kristensen:

"Vi har ingen aftaler med Danske Bank ud over at have konti i banken.

Jeg er p.t. den eneste der har fuldmagt til at hæve på konti

Der er ingen beløbsstørrelse på hvad jeg kan hæve/overføre, så vidt jeg ved."

Konklusion: vi overholder vores vedtægter og alt er som det skal være

Punkt 4, Leif rapporterer/WEB

Web

Websiden kører stabilt med de ændringer tilføjelser der løbende dukker op. I øjeblikket har vi defineret hjemmesiden som midlertidig, der er lagt et meget stort arbejde fra Jørgens side i oprettelsen af hjemmeside og brugere. Hjemmesiden fungerer tilfredsstillende, så der er enighed om at fortsætte på den valgte platform/design.

Følgende ting bør prioriteres ved udvikling af SDF.dk

Medlemsdatabase
Galleri for det enkelte medlem
Upload til fx nationale
Billedarkivet
SDF kalender

Webmaster skal være mere skarp på valget af kategorier

Poul Christian fremsender opdateret tekst til beskrivelsen af regler for den nationale

Claus Carlsen vil se siden omkring nationale igennem og fremsende omformuleringer

Facebook

Leif har fået overdraget adm. rettigheder til foreningens facebookside, .

De bestyrelsesmedlemmer der har facebook, gøres til hjælpeadm, så kan de også slå nyheder på.
OBS ! dette kræver lige, at i hver især klikke "synes om" på facebookside.

Dropbox

Leif har overtaget adm. rettigheder til mapperne i dropbox. Efterfølgende er der ændret i mapestrukturen.

Dansk fotografi

Vi skal undersøge, hvordan bladet bliver distribueret.
Er der en bladliste ?

Punkt 5, Poul rapporterer/LANDSMØDE/2016

Planlægning er godt igang
Esbjerg er gået i gang med at finde foredragsholder til Landsmødet.
Budgetskabelon er fremsendt

Kontaktperson for SDF: Poul Christian (Poul Christian deltager ikke i selve landsmødet)

Bedømmelsen foretages den 4. Juni, Poul Christian finder nogle SDF repræsentanter der deltager som observatører.

Torkil rapporterer ÅRBOGEN

Følgende blev udvalgt til udvælgelse af billeder til årbogen:

Pierre Maiffait
Erik Jørgensen
Dorthe Jacobsen

Torkil koordinerer

Punkt 6, Michael rapporterer ifm. NFFF

NFFF søger nu FIAP og PSA godkendelse til 1. Nordic international digital Circuit
NFFF er gået ind i sagen omkring FIAP point, SDF har dog ikke modtaget svar endnu.

Fotografer er blevet udvalgt til at vise billeder på <http://www.nordic.photo/>

Michael skriver en kort artikel til hjemmesiden, med link

Punkt 7, Benny rapporterer UDLAND

Snak omkring hvordan vi i fremtiden skal indsende til biennaler, kunne vi bla. opfordre medlemmer personligt til at deltage.

SDF deltager ikke i den næste verdenskongres

Peter tager kontakt til Finn Larsen, for at høre om alt er på plads mht. FIAP årsrapport

Punkt 8, DEN NATIONALE 2016 v/Poul

Poul Christian undersøger om systemet fra Jyske kan bruges, efterfølgende tages kontakt til Jyske for at høre om de vil hjælpe.

Når vi starter upload, laver Benny en lille instruktionsfilm

Håndtering af betaling, overførsel til SDF's bankkonto

Esbjerg Fotoklub er i gang med at udpege dommere til den nationale

Punkt 9, DANSK FOTOGRAFI & MEDLEMSTILGANG/PROMOVERING

Pkt. A, ANNONCERING i DANSK FOTOGRAFI

Annoncesalg: Dansk fotografi

Peter Carstensen tager kontakt til ekstern annoncekonsulent for at øge salg af annoncer til Dansk fotografi.

Pkt. B, Brainstorming. Hvad skal præsenteres ifm. promoveringen og udgøre "DEN FÆLLES HOLDNING".

Punktet udsættes, Torkil sammenskriver til at fælles oplæg, som tages op på næste møde

Punkt 10, DOMMERLISTEN. Hvad er status?

Diskussion omkring dommerlisten, punktet tages op senere på et visionsmøde, som formand/næstformand initierer

Punkt 11, ØVRIGT/FREMTIDEN

Er en opdeling mulig af det nuværende årlige Landsmøde således:

Generalforsamling om foråret.

Landsmødet om efteråret/udelukkende med fotografiske aktiviteter.

Ovenstående motiveres af JK.

Punktet udsættes, vi er bekendt med udfordringen omkring regnskabsåret

Vurdering af titlen DANMARKSMESTER og udtrykket: Danmarksmesterskab. Et alternativ kunne være: "ÅRETS SDF FOTOGRAF" og "ÅRETS SDF KLUB – 20xx".

Udsættes

En større tilretning af reglerne for Den Nationale, SDF godkendte udstillinger mv. Dels omformulering for at bedre forståelsen, dels ændring af sanktionerne beskrevet under ekstra-kategorierne. PCJ

Udsættes

SDF afholdelse af INTERNATIONAL SALON 2017 med godkendelse af: PSA, FIAP, UIP, IAAP og SDF. Motiveres af BR.

Benny Rytter arbejder videre med ideen, der nedsættes en arbejdsgruppe

Ved afvikling af REGIONALE arrangementer bør SDF/bestyrelsesmedlem(er) have ca. 1 time for hvervning og generel information om SDF.

Torkil fremstiller et budget for tiltag omkring markedsføring til regionale arrangementer, fremlægges på næste bestyrelses møde

Punkt 12 DIVERSE. Oprindeligt anført på dagsordenen den 19. januar 2016 som "EVENTUELT" men udskudt til b-mødet den 8. februar 2016.

PCJ skriver til Dagsordenen: "Billedfiler fra tidligere NATIONALE (billedsekretæren har alle billedfiler fra DN 2015, digitale kategorier i form af billedshow fra 2014, vist nok alle filer fra 2008 hvor OFA – også var arrangør, men hvor er resten af billedfilerne?

Opdateringer (Vedtægter og ALT OM SDF o.lign.) JK.

Hvem bestemmer i SDF og hvordan foregår videreformidlingen til frivillige hjælpere som udland, bladet, pointregnskab etc.? JK.

Hvem udfører sekretæropgaven? JK.

Hele punktet udsættes

Punkt 13 Eventuelt

Oplæg omkring minibog, Torkil tager en snak med leverandør og fortælle at vi ikke går i gang i denne omgang

Benny, fortæller om mulighederne for workshop, har lige selv været til en workshop med Sean Archer Photography

Punkt 14, Aftale nyt bestyrelsesmøde. Dato, Ønsker om møde, basis: face to face?

Næste møde: Mandag den 18/4 kl. 18.30

Sydals den 18. april 2016

Leif Elsborg
Sekretær